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INTERPELACJA

W SPRAWIE: wyjaśnienia dlaczego w podwyżkach dla pracowników edukacji, 
zaszeregowano intendentki do działu obsługi a nie administracji jak było do tej pory.

Zwracam się z prośbą o wyjaśnienie dlaczego przy podwyżkach dla pracowników 
edukacji intendentki zaszeregowano do działu obsługi a nie administracji jak było zawsze.

Proszę o podanie podstawy prawnej oraz o wyjaśnienie dlaczego i kto podjął taką   
decyzję? 

Proszę o informację, jaką kwotę podwyżki dostały by intendentki w dziale administracji 
a jaką w dziale obsługi?

Z poważaniem,

Łukasz Banaś

www.lukaszbanas.pl


